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Protokół z XVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                    

z dnia  30 września 2020 roku. 

Czas trwania sesji: 

10:00 –10:59 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13 – nieobecni: radna Jolanta Kin-

Zdzierela oraz radny Andrzej Piechocki  ( nieobecności  usprawiedliwione).  

          

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

  1. Budzińska Agnieszka  

  2. Graś Julian 

  3. Maślak Jan 

  4. Parecki Henryk 

  5. Podgórski Mariusz 

  6. Polarczyk Hubert 

  7. Ponicki Tomasz 

  8. Rożek Roman 

 9. Rzeczycka Grażyna 

10. Sroka Jan 

11. Skibiński Wojciech 

12. Witczak Cecylia 

13. Zachara Andrzej              

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia              

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia              

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  
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Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) otwarcie sesji. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:00 do 05:24 

O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XVI sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Wiceburmistrz Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorotę Schwochert oraz 

radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 Lista obecności stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych , aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych 

uchwał i wniosków.  

 

Lista  obecności radnych stanowi załącznik  do niniejszego protokołu 

 

      c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że  porządek obrad XVI sesji otrzymali wszyscy radni. 

Do otrzymanego porządku obrad zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad  poprzez dodanie  

do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Byszki -  

projekt uchwały nr 10. Zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś  inne wnioski, uwagi dotyczące  

porządku obrad. Z uwagi na ich brak poprosiła o głosowanie nad zmianą porządku obrad.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad.  

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z  XIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 18 czerwca  2020 r.  

3. Przyjęcie protokołu z  XV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 13 lipca  2020 r  

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

terenie wsi Węglewo, gmina Ujście – projekt nr 1.  
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6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa służebności przesyłu na 

nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 2.  

7. Projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków autobusowych  dla 

autobusów linii 50 przy drodze wojewódzkiej nr 182 ul. Czarnkowska w Ujściu w km 89+500 

– projekt nr 3.  

8. Projekt uchwały w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego – projekt nr 4.  

9. Projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Ujście na 

rok szkolny 2020/2021 – projekt nr 5.  

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego w 2020 

r. – projekt nr 6.   

11. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na  2020 rok – projekt nr 7.  

12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok – projekt 

nr 8.  

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Ujście – projekt nr 9.  

14. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Byszki, Gmina Ujście – 

projekt nr 10.  

15. Wnioski i interpelacje radnych. 

16. Zakończenie posiedzenia 

Ad.2. 

Przyjęcie protokołu z  XIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 18 czerwca  2020 r.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:05:25 do 00:09:43 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XIV  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 18 czerwca 2020 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu poinformowała,  że protokół został wyłożony do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki e-mailem. Zapytała, 

czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Radni  

nie wnieśli uwag do protokołu z XIV sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu złożyła 

wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przyjęła  protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 18 

czerwca 2020 roku. 

 

Informacja z XIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 13 lipca  2020 r . 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:09:44 do 00:11:33 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XV  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 13 lipca 2020 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu poinformowała,  że protokół został wyłożony do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki e-mailem. Zapytała, 

czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Radni  

nie wnieśli uwag do protokołu z XV sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu złożyła 

wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przyjęła  protokół z XV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 13 

lipca 2020 roku. 

 

Informacja z XV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. 

Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:11:34 do 00:16:55 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 19 czerwca 2020 do 29 września 2020 roku. Radni nie wnieśli pytań do 

przedstawionej informacji. 

Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

na terenie wsi Węglewo, gmina Ujście. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  00:16:56 do 00:18:32 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – ponieważ, ten projekt uchwały jest bardzo obszerny, 

wczoraj na posiedzeniach wszystkich komisji został on omówiony, w związku z tym pozwolą 

państwo, że nie będę przedstawiała jego projektu. Przypomnę tylko, że podstawą do przyjęcia 

tego planu są przepisy ustawy o elektrowniach wiatrowych, które w ten sposób nas 

zmobilizowały do tego, żeby plan opracować, żeby była możliwość rozbudowy  mieszkaniowej 

na terenie wsi Węglewo. Gdybyśmy takiej uchwały nie przyjęli, nie byłoby takiej możliwości, 

chyba, że się zmienią, że tak powiem, przepisy ustawowe. Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo 

proszę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – bardzo proszę, otwieram dyskusję. 

Chciałam jeszcze przypomnieć, że wczoraj odbyły się posiedzenia komisji i projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. Nie ma chętnych zamykam dyskusję, przechodzimy do 

głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 
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„Wstrzymujących się” podjęła  uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie wsi Węglewo, gmina Ujście. 

 

Uchwała nr XVI/105/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa służebności przesyłu na 

nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:18:33 do 00:22:09 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – projekt uchwały -  Rada Miejska w Ujściu uchwała , 

co następuje: § 1. Wyraża się zgodę na ustanowienie odpłatnego prawa służebności przesyłu na 

nieruchomościach  stanowiących  własność Gminy Ujście, zaznaczonych na mapie stanowiącej 

załącznik nr 1 do uchwały, oznaczonych numerami  ewidencyjnymi:118/18 o pow. 1,4440 ha, 

położonej w Ujściu przy ul. Władysława Jagiełły, zapisanej w księdze wieczystej prowadzonej 

przez Sąd Rejonowy w Chodzieży  IV Wydział Ksiąg Wieczystych, działce118/7 o pow. 0,0562 

ha, położonej w Ujściu przy ul. Władysława Jagiełły, zapisanej w księdze wieczystej 

prowadzonej przez Sąd Rejonowy w Chodzieży IV Wydział Ksiąg Wieczystych, pozostającej 

w trwałym zarządzie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Ujściu, długość 

przyłącza wodociągowego Ø 110  – 31 m, szerokość pasa służebności przesyłu 2,0 m, 

powierzchnia pasa służebności przesyłu 62,0 m2. § 2.  Odpłatne prawo służebności przesyłu 

ustanawia się na rzecz AGROLOK Sp. z o.o. ul. Dworcowa 4, Golub-Dobrzyń oraz jej 

następców prawnych. Odpłatność z tytułu ustanowienia prawa służebności przesyłu ustalona 

zostanie na podstawie operatu szacunkowego określającego wartość rynkową prawa 

służebności przesyłu, sporządzonego przez biegłego rzeczoznawcę majątkowego. § 3. Prawo 

służebności przesyłu polegać będzie na  umożliwieniu w szczególności władania i korzystania 

z urządzeń oraz prawie swobodnego dostępu i dojazdu do tych urządzeń w celu usuwania 

awarii, wykonywania prac eksploatacyjnych i konserwacyjnych, remontowych, przebudowy, 

wymiany urządzeń, dokonywania kontroli i przeglądów urządzeń. § 4.  Służebność przesyłu 

ustanawiana jest odpłatnie i na czas nieograniczony. § 5.  Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. § 6.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Jeżeli są jakieś pytania, 

to bardzo proszę.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – wczoraj odbyły się posiedzenia komisji i 

również był omawiany ten projekt uchwały i został  zaopiniowany pozytywnie. Otwieram 

dyskusję, bardzo proszę.  

 

Radna Grażyna Rzeczycka – w uzasadnieniu jest dodane, że częściowo stanowi plac sportowy. 

Chciałam wobec tego dopytać, czy nie będzie kolidowało to w jakiś sposób z boiskiem, przede 

wszystkim  z naszą ładną nawierzchnią.  

 

Pani Wiceburmistrz Ujścia, pani Beata Ima – nie, ta inwestycja nie koliduje z boiskiem. Na 

pewno byśmy nie wyrazili zgodę, żeby to niszczyć coś, co dopiero że tak powiem zostało 

zrobione.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nie 

ma. Dziękuję, przechodzimy do głosowania. 

 



6 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa 

służebności przesyłu na nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście. 

Uchwała nr XVI/106/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.7. Projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

autobusowych  dla autobusów linii 50 przy drodze wojewódzkiej nr 182 ul. Czarnkowska 

w Ujściu w km 89+500. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:22:10 do 00:24:57 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – tak jak na komisjach poinformowałam, jest to projekt 

przygotowany na wniosek mieszkańców, głównie ulicy Czarnkowskiej, Osiedla Hutnika i ulicy 

Huty Szkła.  Cieszymy się, że udało się znaleźć tą lokalizację, z której na pewno będą 

zadowoleni mieszkańcy. W związku z tym, przedstawię ten projekt uchwały. § 1.1. Dla 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców Ujścia wskazuje się wstępną lokalizację  nowych 

przystanków  autobusowych dla autobusów linii nr 50 na drodze wojewódzkiej nr 182  ul. 

Czarnkowska w Ujściu  w km 89+500 ( dla wsiadających i wysiadających). 2. Wyznaczenie 

wstępnej lokalizacji przystanków  autobusowych następuje na wniosek mieszkańców Ujścia. § 

2.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. §3. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia.  Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – na komisjach ten projekt uchwały był 

omawiany i został  zaopiniowany pozytywnie. Otwieram dyskusję, bardzo proszę.  

 

Radny Tomasz Ponicki – Ja tylko w uzupełnieniu do uzasadnienia. Rozmawiałem z tymi ludźmi  

w tych sprawach i jest to dla nich kłopot, czyli nie lada wezwanie przejść na przystanek na 

Osiedle Górne. Są to osoby praktycznie starsze, już nie mające tyle siły i nie posiadające 

samochodu i taka pomoc z naszej strony byłaby naprawdę dla nich dość znacząca  i proszę 

kolegów radnych o  pozytywne  zaopiniowanie tej uchwały.  Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nie 

ma chętnych - przechodzimy do głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wstępnej lokalizacji nowych 

przystanków autobusowych  dla autobusów linii 50 przy drodze wojewódzkiej nr 182 ul. 

Czarnkowska w Ujściu w km 89+500. 

Uchwała nr XVI/107/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:24:58 do 00:26:24 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima  - również projekt tej uchwały został omówiony na 

posiedzeniach komisji, czy jest potrzeba - bo on jest dosyć długi,   abym go państwu 
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przedstawiała. Tak jak powiedziałam na komisjach, podstawą zmiany tej uchwały są przepisy 

związane z ustawą telekomunikacyjną i stąd ta zmiana. Jeżeli  są jakieś pytania, to bardzo 

proszę.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – bardzo proszę, otwieram dyskusję w tej 

sprawie. Nie ma chętnych, zamykam dyskusję. Również  ten projekt uchwały był procedowany 

na wczorajszych komisach i został zaopiniowany pozytywnie.  Przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Uchwała nr XVI/108/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 

Ujście na rok szkolny 2020/2021. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  00:26:25 do 00:28:16 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima  - również ten projekt był procedowany na posiedzeniach 

komisji, dlatego  dotyczy on zwrotu kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół, jakie 

jesteśmy zobowiązani uiścić. Podstawy prawnej nie będę przedstawiała. § 1. Określa się 

następujące ceny jednostek paliwa w Gminie Ujście na rok szkolny 2020/2021: olej napędowy 

4,26 zł za litr, benzyna  bezołowiowa 95- 4,38 zł za litr, benzyna bezołowiowa 98 – 4,79 zł za 

litr, gaz LPG 1,96 zł za dm3 . §2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. Również ten projekt na 

komisjach był omawiany i został zaopiniowany pozytywnie.  Otwieram dyskusję -  nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie określenia średnich cen jednostek 

paliwa w Gminie Ujście na rok szkolny 2020/2021. 

Uchwała nr XVI/109/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego  

w 2020 r.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:28:17 do 00:34:56 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak –  projekt  ten   również  był omawiany 

wczoraj na komisjach,  został zaopiniowany pozytywnie.  Poproszę panią Skarbnik o 

przestawienie projektu uchwały.  
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Skarbnik Gminy i Miasta Ujście pani Dorota Schwochert – przedstawię państwu projekt tej 

uchwały. § 1. Udziela się dla Powiatu Pilskiego pomocy finansowej w wysokości 46.000  

złotych na realizację zadania  inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej 

nr 1329P w miejscowości Ługi Ujskie”. § 2. Przeznaczenie i zasady rozliczenia środków, o 

których mowa w § 1 określi umowa podpisana pomiędzy Burmistrzem Ujścia a Zarządem 

Powiatu Pilskiego. § 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 4. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – otwieram dyskusję.  

 

Radna Grażyna Rzeczycka – wczoraj obiecałam sobie, że pojadę zobaczyć ulicę, dlatego, że w 

uchwale nie było zaznaczone, jaka to jest ulica. Odcinek drogi od ul. Baśniowej - wjazdu na 

posesję przewodniczącej  w stronę  Małobitu – jest to kawałek drogi, powiem tak:  dziwił się 

pan, panie Burmistrzu, że dosyć dużo pieniędzy, ale mi się wydaje, że będzie chodziło o to, że 

tam są drzewa do wycinki, jeżeli chodnik  poszedłby  prawą stroną, to na pewno by tam, nie 

wiem,  czy by się tam zmieścił, może się nie znam, ale pytanie właściwie jest takie: z czyjego 

wniosku robiony jest ten chodnik i czy będzie on robiony w tym roku.  

 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert – jak sama uchwała wskazuje, jest to 

uchwała o udzielenia pomocy  finansowej w 2020 roku, czyli to dotyczy tego roku. Jeżeli 

chodzi o wniosek, to wpłynęło, tak jak wczoraj wspominałam na komisjach,  pismo Zarządu 

Powiatu w Pile, ono jest datowane z dnia 18 września 2020 roku, wpłynęło do urzędu 25 

września, Ja przeczytam państwu to pismo.  Zarząd Powiatu w Pile informuje, że planowane 

do realizacji zadanie inwestycyjne, pod nazwą: budowa chodnika przy drodze  powiatowej nr 

1329 P w miejscowości Ługi Ujskie w miesiącu październiku br. wprowadzone zostanie do 

wykazu  zadań planowanych do realizacji w ramach wydatków majątków na rok 2020. Wartość 

szacunkowa  kształtuje się na poziomie 92 tysięcy złotych. Zadanie realizowane będzie przy 

współudziale finansowym gminy, stanowiącym 50 %  ustalonej wartości inwestycji. Mając na 

uwadze sprawność  procesu inwestycyjnego Zarząd Powiatu w Pile zwraca się z prośbą o 

podjęcie stosownej uchwały o udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego na zadanie 

pn.:” Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1329P w miejscowości Ługi Ujskie” w 

wysokości 46.000,00 zł. Po podjęciu uchwały rozpoczęty zostanie proces realizacyjny oraz 

zawarta zostanie umowa pomiędzy Powiatem Pilskim a Gminą Ujście o przekazanie i 

wykorzystanie dotacji celowej z tytułu pomocy finansowej.  

W podpisie Wicestarosta Pilski oraz Starota Pilski. 

 

Radna Grażyna Rzeczycka – tak jak wczoraj zaznaczyłam, że, absolutnie nie jestem przeciwna 

budowie chodnika, dlatego, że chodnik zostaje na naszym terenie i jest to, tak jakby 

kontynuacja tej części, która jest i tutaj tak jak to pani  Przewodnicząca zaznaczyła, że jest to 

zakręt,  fajnie by było gdyby, no myślę, że Powiat pójdzie dalej, dlatego, że dalej są kolejne 

budowane budynki, tylko, mi też chodziło o to, czy pójdzie chodnik tą prawą stroną, gdzie są 

te duże drzewa, czy będzie przechodził  na dugą stronę.  Dziękuję.   

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – trudno powiedzieć, wiadomo, że realizatorem tej inwestycji 

będzie Powiat Pilski i my tych szczegółów na wstępie nie znamy.  To co mi  przekazano, mogę 

tylko powiedzieć, że ten odcinek od wjazdu na Baśniową i blisko 300 metrów dochodzi do 

dębów. Te dęby, które jak gdyby blokują tą budowę – potem,  one   pozostają.    Prawdopodobnie 

chodnik wtedy przejdzie na drugą stronę.  Ja nie ukrywam - to jest moje zdanie, i myślę że wielu 

osób,  że robi się wszystko, żeby te drzewa ocalić, ale tu trzeba pamiętać  przede wszystkim o 

życiu ludzi, także ten odcinek będzie blisko  300 metrowy, tak mi przekazano i po drodze, nie 
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ma żadnej wycinki, natomiast tryb udzielania tej pomocy, czy sposób udzielania tej pomocy   

niczym się nie różni od tego, co robili państwo, czy robiliśmy, kiedyś razem.  Ja też mówiłem 

wczoraj o kwocie, ta kwota,  o którą tutaj wnioskuje Powiat, to jest kwota wynikająca z 

kosztorysu, dopiero po przetargu tak naprawdę wyjdzie konkretna kwota i przeważnie,  to jest  

kwota niższa, więc tak naprawdę mówimy o 46 tysiącach, a tak na koniec,  jak wyjdzie przetarg, 

to będzie sporo mniej.  Dziękuję bardzo.                                  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby jeszcze 

zabrać głos - nie widzę,  w takim razie przechodzimy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Pilskiego  w 2020 r.  

Uchwała nr XVI/110/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na  2020 rok.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:34:56 do 00:39:16 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert – projekt był wczoraj omawiany na 

komisjach, Ja  przedstawię sam projekt uchwały.  Podstawa prawna.  § 1 pkt 1.  w § 1  zwiększa 

się plan dochodów o kwotę 169.306,02 zł do kwoty 34.478.860,47 zł , z tego: dochody bieżące 

w kwocie 33.652.913,71 zł, dochody majątkowe w kwocie 825.946,76 zł zgodnie  z załącznikiem 

nr 1; pkt  2)  treść załącznika nr 1 uchwały Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 grudnia 2019  roku  

zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały; pkt 3) w § 2  zwiększa się  

plan wydatków o kwotę 169.306,02 zł do kwoty 35.887.729,12 zł, z tego: wydatki bieżące w 

kwocie 33.280.407,87 zł, wydatki majątkowe w kwocie 2.607.321,25 zł, zgodnie  z załącznikiem 

nr 2; pkt 4) treść załącznika nr 2 uchwały  Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 grudnia 2019   roku  

zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; pkt 5) załącznik nr 3 

uchwały  Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 grudnia 2019  roku określający dochody i wydatki 

związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie i innych zadań 

zleconych ustawami w 2020 r. oraz dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań 

zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2020 r. zostaje zmieniony zgodnie z 

załącznikiem nr 3  do niniejszej uchwały; pkt 6) załącznik nr 5 uchwały Rady Miejskiej w Ujściu 

z dnia 12 grudnia 2019   roku określający zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z 

budżetu w 2020 roku zostaje zmieniony zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały; pkt 

7) załącznik nr 6 uchwały Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 grudnia 2019  roku  określający 

plany przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych na 2020 rok otrzymuje 

nowe brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały; pkt 8) załącznik nr 7 uchwały 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 grudnia 2019  roku  określający zakres i kwoty dotacji 

przedmiotowych i celowych dla samorządowych zakładów budżetowych w 2020 r. otrzymuje 

nowe brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały; pkt 9) załącznik nr 9 uchwały 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 grudnia 2019  roku  określający plan wydatków na 

przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego na 2020 rok otrzymuje nowe 
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brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 7 do niniejszej uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza 

się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo.  Również przypominam, 

że na komisjach projekt uchwały był omawiany, i uzyskał opinię pozytywną. Otwieram 

dyskusję. Nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na  2020 

rok. 

Uchwała nr XVI/111/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2021 rok.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  00:39:17 do 00:41:28 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima -  również ten projekt był szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach komisji, został również poddany  procedurze konsultacji społecznych, nie 

wpłynęły żadne uwagi  do tego projektu. W związku z tym przedstawię tylko państwu samą 

uchwałę, bez załącznika. Podstawa prawna. § 1. Rada Miejska w Ujściu  uchwala program 

współpracy gminy Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok, w brzmieniu, jak w załączniku do niniejszej uchwały. § 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z dniem 

podjęcia z mocą od dnia 1 stycznia 2021 r. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo.  Również  na komisjach 

ten projekt był omawiany, i został zaopiniowany pozytywnie. Otwieram dyskusję- bardzo 

proszę. Nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia programu współpracy 

gminy Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku, o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok.  

Uchwała nr XVI/112/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.13.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Ujście. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:41:29 do 00:43:06 
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Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima -  również ten projekt był omówiony bardzo szczegółowo 

na posiedzeniach komisji. Dodam jeszcze raz, że jeżeli chodzi o gospodarkę odpadami, 

segregacji  w regulaminie nie ma, bo jest to zawarte w regulaminie Związku, natomiast dotyczy 

on głównie obowiązku właścicieli nieruchomości, w tym zasady związane z porządkiem przed 

nieruchomościami, dotyczy on zasad deratyzacji, utrzymywania zwierząt – psów szczególnie i 

realizowanie hodowli zwierząt na terenie Ujścia. Projekt uchwały. § 1. Przyjmuje się regulamin 

utrzymania  czystości i porządku na terenie Gminy Ujście, w brzmieniu określonym w 

załączniku do uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy w takim razie do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ujście. 

Uchwała nr XVI/113/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Byszki, Gmina 

Ujście.   

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:43:07do 00 :44:31 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima -  tak jak powiedziałam na komisjach, jest to  projekt  

uchwały przygotowany na wniosek mieszkańców, właścicieli tej ulicy. Treść uchwały: 

Podstawa prawna, Rada Miejska w Ujściu uchwała co następuje: § 1. Dla działki o numerze 

ewidencyjnym 229/1 położonej w Byszkach oznaczonej na załączniku graficznym nr 1 do 

niniejszej uchwały ustala się nazwę ulicy „Pogodna”. § 2. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała chodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, kto 

chciałby zabrać głos.  Nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy w takim razie do 

głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi 

Byszki, Gmina Ujście.   

Uchwała nr XVI/114/2020 Rady Miejskiej w Ujściu,  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.15. Wnioski i interpelacje radnych. 

Wypowiedzi utrwalone na nagraniu w czasie od  00 :44:32 do 00:59:12 

Radna Grażyna Rzeczycka  - pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, w dniu dzisiejszym 

złożyłam w sekretariacie jak również  przekazałam do wiadomości do biura Rady wnioski do 

budżetu. Ja tylko przeczytam tytuły. Pierwszy wniosek dotyczy: zabezpieczenia środków w 

budżecie na 2021 rok , na rozbudowę oświetlenia drogowego w Ujściu, ulica Pilska” od wjazdu 

na ul. Spokojną za budynek nr 39 do torów kolejowych w stronę Piły. Drugi wniosek, to jest: 

zabezpieczenie środków budżetowych na 2021 rok na remont i rozbudowę budynku socjalno-

sanitarnego Klubu Sportowego „Unia Ujście” przy boisku sportowym do piłki nożnej w Ujściu. 

Ja tutaj dodam, że problem tak dosyć ładnie częściowo został  rozwiązany. Postawiono  w 

ubiegłym roku kontener socjalno – sanitarny z  projektu „szatnia na medal” dla gości, a w tym 

roku dostawiony został garaż „ magazyn” sprzętu sportowego, no, a najbardziej jesteśmy dumni 

z nawierzchni boiska, o którą tutaj się obawiałam, że jakieś wejście, coś może tu zrobić – także 

to kolejny wniosek. Następny wniosek, to jest  wniosek o zabezpieczenie środków w budżecie 

na 2021 rok na remont- naprawę parkingu przy boisku sportowym  przy ulicy Pilskiej od strony 

ulicy Portowej 10, i tu też takim uporem maniaka to robię, dlatego, że jest to tak bardzo 

nieciekawy plac, a tym bardziej, tak jak wspominałam, dużo samochodów z Agroloku,  też tam 

parkuje, tak więc może by  wejść w taki układ partnerski, czy nawet, żeby zainwestowali w to 

mocniej. Kolejny wniosek, to jest zabezpieczenie środków w budżecie  na 2021 rok, na remont, 

naprawę chodnika na ulicy Władysława Jagiełły przy hydrancie od strony boiska sportowego.  

To nie jest właściwie żadna inwestycja, i właściwie nawet nie powinnam pytać,  to jest zwykła 

naprawa, ale, panie Burmistrzu, tam cały czas ten chodnik się zapada, nie wiem, czy on należy 

do ZGKiM  czy do kogoś innego, Ja bym prosiła, żeby pan się przyjrzał, bo to naprawdę nie są 

to duże pieniądze, i myślę, że nasz pracownik by sam to zrobił. Kolejne pismo,  ale to jest 

właściwie  nie już wniosek, tylko zapytanie. Panie Burmistrzu, Ja w ubiegłym roku osobiście 

zawiozłam pismo  do Rejonu GDDKiA w Chodzieży  i nam dałam do wiadomości, a dotyczyło 

to wycinki  suchych drzew i pielęgnacyjnego przycięcia drzew zdrowych w Ujściu przy ulicy 

Pilskiej na skarpie. To są cztery drzewa suche i pełno gałęzi. W ubiegłym roku, ten wniosek 

był podyktowany tym, że jedno drzewo się złamało i proszę sobie wyobrazić, że przez cały rok 

pismo nie zostało załatwione, i Ja tutaj pana proszę, żeby pan się ewentualnie dopytał  w tej 

sprawie, bo ja już dzwoniłam i mi mówiono, że to Konserwator, to do urzędu itd. Do tego pisma 

załączyłam,  to pismo z 24 września ubiegłego roku , żeby już nie szukać.  Tam jest jeszcze 

dołączone  sześć zdjęć tych drzew. Dziękuję ślicznie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, czy jeszcze  ktoś  chciałby 

zabrać głos.   

Radny Julian Graś – pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, Wysoka Rado – Ja na początek 

chciałbym podziękować  pani Przewodniczącej i panu Burmistrzowi, za piękne słowa   w liście 

do rolników, bo nie było dożynek, ale pamięć i troska została  w moim sercu, i za to naprawdę 

w imieniu rolników chcę podziękować.  Widomo, że żniwa zawsze przebiegają dość sprawnie, 

bo mamy  maszyny techniczne, a w tym roku wiadomo, że  nie było żadnej większej tragedii, 

za wyjątkiem, że w Kruszewie zapaliło się zboże na pniu, i tu z jednej strony dziękuję, a z 

drugiej strony bym prosił  o przegląd hydrantów, a sam byłem świadkiem, bo byłem przy 

pożarze, patrzyłem a sam nie mogłem pomóc, straż podjechała do jednego hydrantu na 

Wybudowaniu, do drugiego i nie było wody. Nie wiem, jak hydranty mają się w całej wsi, czy 

na terenie całej gminy. Moja prośba by była taka, żeby naprawdę ten przegląd tych  hydrantów  

był. Następna sprawa tj. „50” , która jeździ na terenie gminy Ujście, ale tylko do Mirosławia. 

Myśmy już w poprzedniej kadencji na ten temat rozmawiali, i nawet tu była mowa na sesji i 
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jakoś to nie weszło w życie. Prośba jest naszych mieszkańców, no nie wszystkich, ale korzystali 

by z tego, ponieważ niektórzy dojeżdżają do zakładów pracy na nocki i rodzice, czy brat, czy 

siostra muszą niektórych dowieźć do Ujścia żeby dojechali  potem do Piły. Jak by była taka 

możliwość,  byłaby to naprawdę dobra sprawa dla naszych mieszkańców.  Również przegląd 

drzew, jak tu mówiła  już moja przedmówczyni, Ja sam zauważyłem 4 drzewa, które by się 

należało je sprzątnąć – wyciąć w okresie zimy. Są to drzewa niebezpieczne, stare drzewa, Ja 

nie mówię, że trzeba drzewa posadzić, bo są potrzebne, to są nasze płuca i należy się temu 

przyjrzeć i jak najszybciej to usunąć.  Ja też składałem wnioski na przyszły rok do budżetu, nie 

będę je wyczytywał, bo  to jest  dość obszernie napisane. Z góry wiem, że część z tego będzie 

zrealizowana - na pewno, a o resztę, to prosimy żeby to ująć w budżecie. Dziękuję.   

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – chciałbym być takim optymistą jak pan radny, tylko pan 

radny, może nie do końca zna stan finansów, natomiast my z panią skarbnik – tak.  Szanowni 

państwo, na pewno nikt nie kwestionuję żadnych oczekiwań inwestycyjnych, ale wiadomo, że 

one będą realizowane w miarę  możliwości. Natomiast, jeśli chodzi o  te drzewa, na pewno 

sprawdzimy, cóż się tam  w tej generalnej wydarzyło, że nie ma decyzji co do tych drzew, ale 

ja się czasami zastanawiam, czy oni tego nie ujęli w inwentaryzacji  przy budowie mostów i 

być może, że to jest też objęte tym wnioskiem. Zapadanie chodnika jak najbardziej sprawdzimy, 

co się tam dzieje i jakoś spróbujemy to usunąć. Przegląd hydrantów zgłoszę do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Temat „50”  był już kiedyś poruszany, my mamy wycenę sprzed 

dwóch lat,  uruchomienia dwóch kursów, przygotowaną przez MZK do Kruszewa i to była 

kwota 270 tysięcy złotych - netto, czyli około  300 tysięcy dzisiaj. Ja chcę przypomnieć, że za 

wszystkie kursy, które jeżdżą po gminie Ujście – MZK, płacimy w tej chwili 320 czy 330 

tysięcy, czyli te dwa autobusy, to jest to samo, co około 14 autobusów  kursujących po gminie. 

Jest jeszcze jedna rzecz, pytanie czy logistycznie byłoby to wykonalne, bo wtedy pamiętam 

była mowa o zatrudnieniu kolejnych kierowców MZK, za których gmina by musiała za te etaty 

zapłacić. To nie jest kwestia mojej woli, tylko możliwości finansowych. Przegląd drzew, jak 

najbardziej, tam chyba są  kolejne decyzje  na te usunięcia  i jeszcze jedna rzecz chciałbym 

państwa poinformować, że złożyliśmy w zeszłym tygodniu, dwa wnioski do Funduszu 

Odnowy,  który składa się z 6 miliardów złotych, na ponad milion trzysta wniosek na 

sfinansowania budowy remizy, tak, żeby to były środki krajowe, i blisko pół miliona złotych – 

kolejny wniosek na budowę wodociągu w Ługach Ujskich, żeby wreszcie ludzie tam się 

doczekali wody. No mamy lata dwudzieste dwudziestego pierwszego wieku, a ta inwestycja 

jest niezrealizowana, ale sądzę, że w przyszłym roku powinno być wszystko w porządku, więc 

mamy złożone wnioski na blisko dwa miliony złotych, taka dygresja czy one, te pieniądze w 

końcu trafią do naszej kasy, to się okaże, tutaj tego nie przesądzam, natomiast taka dygresja na 

końcu, niech państwo zwrócą uwagę, budowa remizy -  milion trzysta a budowa ścieżki - 800 

metrów,  blisko dwa miliony złotych, no, to nam pokazuje, że z tą remizą mam naprawdę 

wyszło, na dobry czas przetargowy trafiliśmy, że za takie pieniądze całkiem fajny obiekt 

możemy budować, który będzie   służyć przez wiele lat i myślę, że z tego powinnyśmy być 

zadowoleni, a co przyniesie przyszłość – któż to wie, oby tylko dobre rzeczy. Jeszcze o 

funduszu dróg samorządowych, kolejne wnioski wyszły, dokończenia Węglewa, bo Bogu 

dziękować, kończą nam się te drogi długie do wybudowania. Tam są  specjalne oczywiście  

warunki, które trzeba spełnić, odpowiem, czemu nie inne miejscowości, a dlatego, że ten nabór 

ma określone warunki, ale o tym pewnie się dowiemy na wiosnę, czy dostaniemy te pieniądze, 

czy nie.   Także kolejne wnioski idą, a czy dostaniemy te pieniądze – zobaczymy, oby  

przynajmniej w niektórych tych sytuacjach  jakaś ta kwota finansowa się pojawiła. To wszystko 

- dziękuje bardzo.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Andrzej Zachara – pani Przewodnicząca, panie 

Burmistrzu, Ja uzupełniając właściwie pana wypowiedź i odpowiadając panu radne Grasiowi, 
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odpowiem w ten sposób odnośnie hydrantów. 16 września został zrobiony przegląd hydrantów 

w ilości 25 sztuk, ale to był przegląd robiony punktowo, nie było to tak,  że hydrant po 

hydrancie. Dwóch pracowników jeździło od godziny 7 do 18 – wykaz jest oczywiście do 

wglądu, natomiast ze względu na braki kadrowe i sytuację jaka jest w tej chwili, nie jest to 

możliwe, żeby to robić w ciągłości. Przeglądy były robione w miejscowości Jabłonowo, 

Kruszewo, Węglewo, Mirosław – 16 września tego roku. Tak więc, jeżeli jest sytuacja taka, że 

któryś hydrant jest uszkodzony, a może się zdarzyć, to bardzo proszę o zgłoszenie, my go 

oczywiście wymienimy, naprawimy, bo są  w zapasie nowe hydranty, także tutaj punktowo jak 

najbardziej, natomiast globalnie jest to technicznie niemożliwe, żeby zrobić jeden po drugim.  

Będąc przy głosie, chciałbym też jednocześnie bardzo serdecznie wyrazić wdzięczność i 

podziękowanie pani Przewodniczącej i wszystkim Radnym, panu Burmistrzowi, pani Skarbnik 

i pani Wiceburmistrz za umożliwienie zakupu sprzętu dla Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Zakup ciągnika „Zetor proxima”  myślę, że pozwoli i będzie służył mieszkańcom gminy na 

długie, długie lata. Jeszcze raz wyrażam  serdeczne podziękowanie za umożliwienie zakupu i 

za dofinansowanie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, czy  ktoś  jeszcze chciałby 

zabrać głos.   

Radna Grażyna Rzeczycka – jak już doszło do podziękowań, to wspomniał pan Burmistrz o 

uroczystościach 50 - cio lecia zawarcia związków małżeńskich, ale również takie małe, ciche 

podziękowania trafiły do osób starszych  z okazji 91 rocznicy urodzin. Mój mama otrzymała 

życzenia  od Burmistrza i od pani Przewodniczącej i muszę powiedzieć, że jest to miłe  i nie 

myślałam, że sprawi tyle radości.  Dziękuję w imieniu mamy.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, czy  ktoś  jeszcze chciałby 

zabrać głos.  Nie ma chętnych.  

Ad.16. Zakończenie posiedzenia. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:59:13 do 00:59:30 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XVI sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuje wszystkim za 

przybycie. Dziękuję bardzo.  

Zakończenie XVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 1059. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

/-/ G. Chułek             Przewodnicząca  

        Rady Miejskiej w Ujściu  

        /-/ Cecylia Witczak 

 

 

 


